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Årnäs  Båtklubb 

Plats  Torbjörn Hägnander, Kinne-Vedum 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Björn Jacobsson 

 §2 

Dagordningen drogs och antogs 

 §3 

Närvarande på mötet  förkortas 
Björn Jacobsson  BJ 
Johan Olofsson  JO 
Janne Folke  JF 
Bengt-Åke Johnsson  BÅJ 
Torbjörn Hägnander  TH 
Thomas Augustsson på länk TA 
  

§4 
Till justeringsman för motets protokoll valdes JF 
 
 §5 
Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till 
handlingarna. 
 
 §6 
Kassören redogjorde för klubbens ekonomi som 
konstaterades var god. 
Kassabehållningen för 2024 var totalt 268 505 kr. 
Klubbens goda ekonomi beror till största delen på det antalet 
husbilar som besöker oss under säsongen,  
2024 besöktes vi av ca 840 gästbilar och ett fåtal gästbåtar, 
detta gav oss 148 000 kr i intäkter. 
Klubben har under 2024 installerat en helt ny elanslutning till 
anläggningen som kostat totalt 265 000 kr och som är betalt. 

 
 Det banklån som klubben har och som kommunen borgat 
för är på 1 500 000 kr, Lånet kommer nu att aktiveras men 
med hjälp av bidrag samt eget kapital beräknas lånet att 
nyttjas endast till ca 600 000 kr och kommer att helt 
användas till klubbens nybyggnad av servicehus och 
grillhus. Lånet kommer inte att lyftas förrän alla tillstånd är 
klara. 
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 §7 
Medlemsfrågorna gicks igenom. Det finns lediga små platser 
vid flytbryggan för övrigt fullt.  
 
 
 §8 
En Y-bom på plats C1 skall bytas på första arbetsdagen till 
en standard bom. 
En översyn av bryggan längst ut på piren bör göras och ev. 
justeras. 
  
 §9 
Grundläggning för det nya servicehuset skall påbörjas så 
snart bygglovet är klart och vädret tillåter, detta för att 
säkerställa att servicehuset står klart till öppningen av 
säsongen.  
Ombyggnad av grillhuset kan påbörjas så snart vädret 
tillåter. 
 
 §10 
Båtklubben fyller 50 år 2026 och ett jubileumsfirande bör 
planeras. Inköp av ett partytält skall undersökas.  
En arbetsgrupp för ändamålet bör sättas ihop. 
 
 §11 
Mötet avslutades med att ledamöterna kuverterade utskick 
med kallelse till årsmötet samt sedvanliga bilagor till 
medlemmarna. 
Härvid förplägnades ledamöterna med fika och smörgås.  
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Vid protokollet 
 
 
Bengt-Åke Johnsson 
 
 
Justerare 
 
 
Janne Folke 
 

 


